
 

Schriftelijke vragen van de fractie van GroenLinks Brabant over 
het toegenomen verkeer op de N264 en de gevolgen voor de 
omwonenden 
 
Oosterhout, 6 januari 2017. 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten van de Provincie Noord-Brabant, 
  
1. Wanneer zal de N264 voldoen aan de uitvoeringsverplichting, zijnde de 
afwaardering tot circa 17.500 voertuigen per etmaal? Kunt u ons daarbij 
ook een overzicht geven van de verkeersintensiteit van de afgelopen 4 
jaar en een prognose voor de komende 4 jaar? 
2. In hoeverre wordt er binnen de Gebiedsgerichte Aanpak (GGA) verkeer 
en vervoer bij de N264 rekening gehouden met het Brabantse 
respectievelijk Nationale samenwerkingsprogramma luchtkwaliteit (BSL en 
NSL)?  
3. Is er een actieplan ontwikkeld gelet op de huidige verkeersintensiteit 
gelet op de richtlijn omgevingslawaai? 
4. Zijn alle deelnemers aan de GGA op de hoogte van de uitvoeringsplicht 
van het NSL programma? Kunt u dit toelichten en onderbouwen? 
5. Agrifood Capital heeft opdracht gegeven aan de Hogeschool Arnhem 
Nijmegen (HAN) om een studie uit te voeren naar een Slimme Oost-West 
verbinding Noord-Oost Brabant. Is dit juist? Zo ja kunnen wij de 
opdrachtverlening ontvangen? 
6. In hoeverre is de uitvoeringsplicht van het NSL programma binnen de 
opdrachtverlening aan de HAN opgenomen? 
7. Wie is verantwoordelijk voor de uitvoering van project 603 van het NSL 
programma? Is dat de Provincie Noord-Brabant of de gemeente Uden? 
Hoe is dit juridisch ingericht? 
8. Zijn de leefbaarheids- en externe veiligheidsaspecten als prioriteit bij 
de opdrachtverstrekking aan de HAN opgenomen? 
9. In hoeverre is de stelling juist van de GGA dat optimalisatie naar 
verwachting niet over het huidige tracé van de N264 kan worden 
gerealiseerd, gezien de leefbaarheidsaspecten en het toegenomen 
vrachtverkeer? 
10. Zijn er alternatieven in ontwikkeling op het gebied van duurzame 
mobiliteit als alternatief voor de N264? Zo ja graag een toelichting. 
11. Heeft de Provincie Noord-Brabant een programma geïnitieerd om 
belanghebbenden hierbij te betrekken in de vorm van burgerparticipatie? 
Zo ja, op welke wijze is dit vorm gegeven. 

 

Met vriendelijke groet, 

Sjo Smeets Statenfractie GroenLinks  

msmeets@brabant.nl 06-33802142 
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